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Interpelácie zo 4. zasadnutia MsZ, zo dňa 28.02.2023 

Mgr. László Biró, poslanec 

1. Občania sa pýtajú, prečo na športovom štadióne nie je funkčná WIFI? 

2. Opraviť nefunkčnú časť osvetlenia inteligentného priechodu pre chodcov pri Múzeu 

a Jednotou. Požiadavka na prekontrolovanie ostatných priechodov pre chodcov.  

Mgr. Zsolt Barczi, poslanec 

1. V akom štádiu je karta Galanťana, kedy bude finalizácia tohto projektu?  

      Zodpovedané 

Peter Závodský, viceprimátor 

- v tomto čase prebiehajú rokovania, následne budeme rokovať s kolegami na 

MsÚ o podmienkach na vypísanie verejného obstarávateľa na dodanie tohto 

softwaru. Našim interným cieľom je spustenie skúšobnej prevádzky cca 

01.07.2023. Predtým bude musieť upraviť a zmeniť množstvo VZN,  ktorých sa 

to bude dotýkať. Mohli by sme to stihnúť spustiť v druhej polovici tohto roku. 

Plnohodnotne by to  bolo spustené od roku 2024. Evidujeme zvýšený počet 

prihlásených občanov na trvalý pobyt.  

PaedDr. Peter Černý, PhD. 

1. Občania sa pýtajú, kedy budú v meste realizované ďalšie inteligentné priechody pre 

chodcov?  

       Zodpovedané 

2. Ako sa rieši otázka verejného obstarávania MŠ na sídlisku Sever a kedy sa spustí 

celý proces? 

       Zodpovedané 

Peter Závodský, viceprimátor 

- priechody pre chodcov - v mesiaci marec budeme robiť úpravu rozpočtu. 

Priechody pre chodcov máme rozdelené na dve skupiny – I. inteligentné 

priechody SMART (LIDL, BILLA a tam, kde je najväčší pohyb ľudí) a                                  

II. nasvietené priechody, aby boli bezpečnejšie   

 Eva Vašáková, ORVaSSÚ 

- MŠ na sídl. Sever – v súčasnosti prebieha verejné obstarávanie na zhotoviteľa. 

Po ukončení obstarávania bude podpísaná zmluva na zhotoviteľa a nastavený 

harmonogram prác. Predpoklad ukončenia je do 01.09.2023.   

Tomáš Horváth, poslanec 

1. Osadiť zrkadlá na miestach, kde sú neprehľadné výjazdy z hlavnej cesty – vysvetliť 

občanom prečo to tak dlho trvá.       Zodpovedané 
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2. V mestskom parku umiestniť turistickú informačnú tabuľu pre návštevníkov, aby 

vedeli čo sa v kaštieli nachádza.   

Eva Vašáková, ORVaSSÚ 

- osadenie zrkadiel – zabezpečovali sme cenovú ponuku na dodávateľa 

dopravných zrkadiel, v priebehu mesiaca marec budú zrealizované. 

Mgr. Peter Kolek, primátor 

- informačná tabuľa v parku chýba – toto je úloha pre p. riaditeľku MsKS 

a riaditeľa TsMG – spracovať a na MsÚ predložiť na odsúhlasenie návrh 

informačnej tabule a bezodkladne úlohu riešiť.  

Ing. Zoltán Kővágó, poslanec 

1. Otázka od občana – v akom štádiu je asfaltovanie na ulici Stavbárskej, konkrétne 

vedľa Pošty?       Zodpovedané 

Eva Vašáková – ORVaSSÚ 

- vyzvali sme zhotoviteľa rozkopávky na ukončenie tejto časti. Zatiaľ je tam 

dočasný asfalt. Kompletné ukončenie tejto rozkopávky a sadových úprav bude 

až v priebehu mesiac apríl.  

JUDr. Peter Zelinka, poslanec 

- poďakoval vedeniu a pracovníkom MsÚ za súbežné vybavenie jeho interpelácií 

aj vznesených požiadaviek od občanov. Pre informovanie občanov ich 

v krátkosti zhrnul a prečítal: 

1. Poslanci spolu spracovali a na MsÚ predložili jeden materiál ohľadom dopravných 

značení, zaznamenaných výtlkov na komunikáciách, chodníkoch, priechodoch.  

2. Priechod pre chodcov a výtlk na komunikácii pri železničnej stanici. 

3. Výtlky na komunikácii v križovatke z ul. Puškinovej na Esterházvyovcov. 

4. Avizované veci zo sídliska Sever.  

5. Spomaľovač na komunikácii v Nebojsi.  

6. Ľadová plocha na sídlisku Sever.  

- o realizácii týchto pripomienok budeme občanov informovať.  

Mgr. Peter Kolek, primátor 

- ak nie sú ďalšie interpelácie, ukončujem tento bod. Na nezodpovedané 

interpelácie Vám bude odpovedané v zmysle Rokovacieho poriadku.  

 

Zapísala: A. Deáková 

01.03.2023 
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V Galante, 09.03.2023 

   

Vážený pán poslanec, 

 v zmysle Vašej interpelácie vznesenej na 4. zasadnutí MsZ dňa 28.02.2023  Vám 

zasielam nasledovnú odpoveď: 

Interpelácia:  

1. Občania sa pýtajú, prečo na športovom štadióne nie je funkčná WIFI? 

Odpoveď (zodpovedná osoba Štefan Varga): 

Ku konaniu zasadnutia MsZ dňa 28.2.2023 sme poruchu na WIFI nemali nahlásenú. Po 
preverení sme s prevádzkovateľom siete zistili, že mali výpadok prúdu vo vysielači a po 
reštartovaní systému je už WIFI funkčná.  

Interpelácia:  

2. Opraviť nefunkčnú časť osvetlenia inteligentného priechodu pre chodcov pri Múzeu 

a Jednotou. Požiadavka na prekontrolovanie ostatných priechodov pre chodcov.  

Odpoveď (zodpovedná osoba Eva Vašáková): 

Dňa 1.3.2023 bola zaslaná požiadavka na cenovú ponuku opravy priechodu pre chodcov 
spoločnosti Crossing s.r.o.. Po obdržaní cenovej ponuky bude zaslaná objednávka na opravu 
a na revíziu ďalších bezpečných priechodov na ul. Hlavnej. Oprava bude v priebehu mesiaca 
marec.  

Zároveň sme oslovili projektanta na spracovanie PD bezpečného priechodu na ul. Šafárikovej 
pred Billou. Nakoľko máme spracované PD bezpečných priechodov na ul. Hlavnej pri OD 
Univerzál a na ul. Esterházyovcov pred LIDLOM náklady na ich zrealizovanie sú navrhnuté na 
zaradenie do rozpočtu mesta pre rok 2023.  

S pozdravom 

 

 

       Mgr. Peter Kolek    v.r.  

                     primátor 

Titl. 

Mgr. László Biró                                                         
Priečna 1100/22 

924 01  Galanta  
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V Galante, 09.03.2023  

   

Vážený pán poslanec, 

 v zmysle Vašej interpelácie vznesenej na 4. zasadnutí MsZ dňa 28.02.2023  

Vám zasielam nasledovnú odpoveď: 

Interpelácia:  

V mestskom parku umiestniť turistickú informačnú tabuľu pre návštevníkov, aby vedeli 

čo sa v kaštieli nachádza.   

Odpoveď (zodpovedná osoba Andrea Čolleová, Arnold Popluhár): 

Dňa 07.03.2023 sa v mestskom parku uskutočnilo stretnutie za prítomnosti 

poslanca p. Tomáša Horvátha, p. Arnolda Popluhára povereného riadením TsMG 

Galanta, p. Andrei Čölleovej poverenej riadením MsKS Galanta a p. Mareka Kollera 

za MsKS Galanta. Existujúca plechová tabuľa nachádzajúca sa pri vstupe do parku od 

kruhovej križovatky bude premiestnená na koniec chodníka vedúceho od tejto brány 

smerom ku kaštieľu a osadená tak, aby boli prístupné obe jej strany (TsMG). MsKS 

vyhotoví grafický návrh pútača, následne TsMG zadajú objednávku na výrobu tohto 

pútača z materiálu, ktorý je odolný voči poveternostným podmienkam. Predpokladaný 

termín realizácie do 31.03.2023. 

S pozdravom 

 

 

       Mgr. Peter Kolek    v.r.  

                     primátor 

 

 

 

Titl. 

Tomáš Horváth                                                         
Parková 760/4 

924 01  Galanta  
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